
KONFERENCA OK ZSMS LJUBLJANA CENTER

Član ZSMS naj bo
tisti, ki hoče delati

Deseta seja konference OK ZSMS Ljubljana Cen-
ter, kije bila 22. junija ]e največ pozornostl posvetila
dvema trenutno osrednjima področjema svojega
dela: predkongresnim pripravam in mladinskim de-
lovnim akcijam.

Ze nakaj časa poteka javna
razprava o osnutku program-
skih usmeritev 11. kongresa
ZSMS in osnutku statuta
ZSMS.

Ponovno se je pokazalo, da
ne znamo več s preprostimi,
jedrnatimi in domačimi bese-
dami napisati nekega besedi-
la, predvsem pa osnutka pro-
gramskih usmeritev, ki bi ga
morali razurrieti tako osnbv-
nošolci kot delavska mladina.
Takšen, kot je, (tujke, dolge
nepotrebne stavčne in bese-
dne zveze, nekatere vsebin-
ske nejasnosti) pa se je ta
osnutek pridružil množici lju-
dem odtujenih in zbirokratizi-
ranih besedil.

Javna razprava v OO ZSMS
je prinesla tudi nekaj kon-

kretnih pripomb: na kultur-
nem področju je ZSMS teore-
tično upoštevana kot enako-
praven sodelavec ostalim
DPO na tem področju, kar pa
v praksi ni. Zato so se mladi
zavzeli za to, da se temeljito
spremeni vsebina in oblika
organiziranosti na kulturnem
področju.

Mladinsko prostovoljno de-
lo je treba usmerjati glede na
ekonomske potrebe, zlasti na
lokalne akcije.

V osnutku je prišlo do neja-
snosti v členu, ki govori o go-
jenju revolucionarnih tradicij,
ki v prvotni obliki dopušča ra-
zlične, tudi proti revolucio-
narnim tradicijam usmerjene
razlage. Do takih vsebinskih

nejasnosti ne bi smelo priti ni-
ti po pomoti.

Tudi pripombe na osnutek
statuta ZSMS so bile številne
in tehtne. Ena izmed predla-
ganih novosti je sprejem pio-
nirjev v ZSMS že v 6. razredu
OŠ. To bi prispevalo k boljše-
mu delu in bi dalo trdnejšo
osnovo za delo v ZSMS v šo-
lah srednjega usmerjenega
izobraževanja. Mladinka z OS
Prule pa je povedala, da je to
nesmiselno, saj so ravno še-
stošolci velikokrat najaktiv-
nejši člani pionirske organiza-
cije. Predsedstvo konference
se je odločilo, da je potrebno
predlog tega člena še preučiti
in šele kasneje dokončno
preoblikovati

Mladi so se zavzeli tudi za
to, da kvantiteta ne sme biti
slepilo za kvaliteto, kar pome-
ni, da naj v ZSMS vstopijo le
tisti, ki hočejo resnično delati
in prispevati k ugledu ter raz-
voju organizacije.

Postavlja se tudi vprašanje,
ali je smiselno ukinjati po-
dročne konference ZSMS, ki
so se pokazale kot dobra obli-
ka dela.

Javna razprava je tudi temu
osnutku očitala ponavljanje,
vsebinske nejasnosti in dol-
žino.

Predsedstvo OK ZSMS
Ljubljana Center še vedno
sprejema pripombe na oba
osnutka, saj bodo javne raz-
prave- predvidoma sklenjene
nekaj tednov pred začetkom
11. kongresa ZSMS.

Občinska konferenca orga-
nizira letos .7 mladinskih in
eno pionirsko delovno briga-
do, ki vključujejo 300 briga-
dirjev iz občine Ljubljana
Center.

Center MDA pri OK ZSMS
Ljubljana Center se je moral
spoprijeti s številnimi težava-
mi, saj so bile nekatere briga-
de (Kutina) številčno neizpo-
polnjene. Kljub obiskom v
KS, ̂ olah in v delovnih orga-
nizacijah, ki so vključevali
klasično prikazovanje briga-
dirskega življenja (filmi, po-
govori), srečanjem brigadir-
jev, sestankom, ipd, so težave
ostale. Žalostno je, da brigade
niso več tisto, kar so bile, saj
je resnično pripravljenost za
delo zamenjala velikokrat laž-
na solidarnost. MDA so še ka-
ko potrebne in pomembne,
vendar vse večja nezainteresi-
ranost kliče po organizacij-
skih in vsebinskih spremem-
bah. Liljana Kranjc


